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Z á p i s n i c a    č.  9 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 15. 12. 2012 o 9.00 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    9 poslanci a primátor mesta – podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: 2 poslanci – Mgr. René Just a Rastislav Bartakovič – ospravedlnení 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenie uznesení 

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. VZN č. 1/2013 o dani z nehnuteľnosti 

5. VZN č. 2/2013 o miestnych daniach 

6. VZN č. 3/2013 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

7. Stanovisko hl. kontrolórky k Návrhu programového rozpočtu mesta na roky 2013–2015 

8. Návrh Programového rozpočtu mesta na roky 2013–2015 

9. Výročná správa a konsolidovaná výročná správa mesta Vrbové za rok 2011 

10. Návrh zmeny rozpočtu č. 1 Mesta Vrbové na rok 2012  

11. Pozemok pre mesto Vrbové darovacou zmluvou 

12. Správa o činnosti hl. kontrolórky mesta za II. polrok 2012 

13. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta na I. polrok 2013 

14. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy 

15. Rôzne 

16. Dopyty a interpelácie poslancov 

17. Návrh na uznesenie 

18. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 8 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišiel ešte 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Jozef Duračka, členovia 

– Pavol Rakús a Igor Spál. 

prítomných: 8 

za: 8                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Nina Horská a Mgr. Miroslav 

Šandrik. 

prítomných: 8                                                                                                                      

za: 8                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, Dott. Mgr. Ema 

Maggiová a JUDr. Mária Gajňáková. 
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prítomných: 8 

za: 8                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program zasadnutia MsZ uvedený na pozvánke. 

prítomných: 8 

za: 8                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenie uznesení 
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonala prednostka MsÚ Dott. Mgr. Maggiová. Je súčasťou 

príloh zápisnice. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

 Podľa slov primátora, je v iných mestách taký proces, že je daný dopyt začne plynúť 30–

dňová lehota na odpoveď. Mgr. Šandrik povedal, že nevidí problém v tom, ak sa dá odpovedať 

a bude to v krátkosti (cca 5 min.), odpovedať hneď.  

Je na to rokovací poriadok, bude sa postupovať podľa neho. 

Iné dopyty ani interpelácia neboli vznesené. 

 

4. VZN č. 1/2013 o dani z nehnuteľnosti 
 

 Na základe § 6 zákona 369/1990 a zákona 582/2004 bol predložený návrh VZN o dani z 

nehnuteľnosti, ktorý vypracovala Mgr. Krátka a p. Sabová. V návrhu sú dane zvýšené plošne 

o 10 % (tam, kde to bolo prijateľné). 

Stanovisko ekonomickej komisie: súhlasí prijať VZN s pripomienkami – znížiť 10 %-né navýšenie 

na 5 %, zjednotiť daň z bytov a stavieb na bývanie, nevyrubovať daň pod 2 €. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – daň by mala byť rovnaká pri bytoch aj pri domoch. Pri vyrubovaní poplatkov je 

administratívna náročnosť, nevyrubovať pod 3 €. Malo by sa pristúpiť na zákonnú hranicu. To 

10 %-né zvýšenie nie je nijakým spôsobom odôvodnené. Pri odpadoch to vieme odôvodniť. 

Rozdiel medzi najnižšou a najvyššou sadzbou musí byť 10–násobok. 

Dr. Kubík – je za 10 %-né navýšenie a takisto za zjednotenie bytov a stavieb na bývanie a takisto 

za nevyrubovanie výmerov pod 3 €. 

O vznesených pripomienkach sa hlasovalo a boli zapracované do návrhu VZN. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  89/XII/2012. 

 

5. VZN č. 2/2013 o miestnych daniach 
 

 Tak ako predchádzajúci materiál, aj toto VZN bolo vypracované na základe vyše 

uvedených zákonov a predložené k schváleniu MsZ. Predložili ho p. Kubíková a Mgr. Krátka 

Stanovisko ekonomickej komisie: súhlasí so znením VZN a navrhuje MsZ ho schváliť. Daň za psa 

v dome a činžiaku navrhujú zaokrúhliť. Treba to zosúladiť a nájsť optimálne riešenia. Pri vrakoch 

sa prikláňa zvýšiť poplatky. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – navrhuje zjednotenie daní, nevyrubovať pod sumu 3 €. Poplatky za psa sú 

primerané. 

Dr. Borovský – poplatok za užívanie priestoru by malo byť zjednotené. 

Dr. Kubík – aj zákon hovorí čo je vrak mala by v tom konať aj MsP. 

Mgr. Šandrik – oproti pevnej sadzbe navýšenie v m2  navrhuje 0,20 € za umiestnenie cirkusu. 
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Dr. Kubík – aby sme nemali „veľké oči“, lebo keď to bude drahé, neprídu sem vôbec. 

p. Spál vyzval MsP, aby pristúpili k likvidovaniu tých vrakov. 

p. Rakús navrhol prerobiť VZN o chove psov a vylúčiť venčenie psov na detských ihriskách 

a verejných zelených plochách. 

Dr. Borovský povedal, že sa to v minulosti riešilo, ale nebolo to riešiteľné. 

O vznesených pripomienkach sa hlasovalo a boli zapracované do návrhu VZN. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  90/XII/2012. 

 

6. VZN č. 3/2013 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady  
 

 Materiál predložila na rokovanie p. Kubíková. Primátor na začiatku informoval o tom, že 

bude potrebné naučiť občanov triediť aj biologicky rozložiteľný odpad a kompostovať. Ideálne by 

bolo mať pri bytovkách kontejner. Podobne sa bude musieť triediť aj elektroodpad. 

Stanovisko ekonomickej komisie: súhlasí s takto predloženým návrhom. Doplniť aj 110 litrové 

nádoby, upresniť drobný stavebný odpad.  

Uvažovalo sa o vyňatí bodu e) v II. časti bodu 6., ale nakoniec sa dohodli, že 1000 litrov môže 

občan vyviesť zadarmo, nad túto mieru už bude platiť 0,10 €/l odpadu (nad rámec). 

O vznesených pripomienkach sa hlasovalo a boli zapracované do návrhu VZN. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  91/XII/2012. 

 

7. Stanovisko hl. kontrolórky k Návrhu programového rozpočtu mesta na roky 

2013–2015 
 

 V zmysle § 18 f  ods. 1 písm. c/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom 

znení vyplýva hlavnému kontrolórovi povinnosť predložiť uvedený materiál na rokovanie MsZ. 

Odporúča poslancom MsZ predložený návrh programového rozpočtu na obdobie rokov 2013-2015 

schváliť. 

 

8. Návrh Programového rozpočtu mesta na roky 2013–2015 
 

 Uvedený materiál vypracovala a predložila na rokovanie p. Sabová. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia navrhuje ponížiť v položke rekreačné a športové 

a zvýšiť položku sociálne. Akým spôsobom, necháva na MsZ. Komisia zobrala na vedomie žiadosť 

MFK Vrbové. 

 

Rozprava: 

primátor – pokiaľ znížime v tejto položke, potom môžeme zrušiť všetko, čo povie potom mladým 

ľuďom. 

p. Spál – je tam, že 60 % ide na mládežnícky futbal. To vôbec tak nie je. Tie deti majú pocit, že si 

ich tu nevážia. Chodia hrať na Prašník ap. 

primátor – tých 74 tis. € je ich reálna požiadavka. Vidí problém vo výkonnom výbore futbalu. 

p. Spál – pokiaľ by dostali tých 65 %, tie deti by už hrali v II. lige. 

Mgr. Koreň – pokiaľ zostane MFK taký aký je, nebudeme mať odchovancov vo futbale ani v V. 

ani VI. lige. Z toho návrhu rozpočtu nikto nevie koľko ide na MFK a ostatné. 

primátor – analyticky to bude rozčlenené. Je tam objektívna potreba – kosenie, údržba trávnika, 

kúrenie, energie. Samotné prevádzkové náklady. Žiadne kapitálky už nebudú. 

p. Spál – koľko peňazí sa dáva na ihrisko, ale široko – ďaleko je to najhoršie okolie ihriska. Žiadne 

brigády na úpravu okolia nie sú, MFK by sa mohol pričiniť. 

p. Sabová – keď sa tvoril rozpočet, ešte sme nemali podklad od MFK. Vy by ste mali určiť koľko  

pôjde športovým klubom a koľko MFK. Nie je to len MFK, ale aj Parlament mladých. 
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primátor – a teraz v zime len pre nich. 

Mgr. Šandrik – mesto nech zabezpečí len  štadión a futbalisti nech si zháňajú sponzorov. Prečo by 

sa im malo všetko preplácať. Keď na to nemáme, hrajme nižšiu súťaž budú nižšie náklady. Na 

dedinách to tak funguje. 

Ing. Horská – k znehodnoteniu tej budovy nemôže prísť. Energie platí mesto, údržbu, správca – 

mal by byť v referáte mesta. Ostatné služby nech si sami zabezpečia. A priamo nasmerovať 

financie pre mládežnícky futbal a mládežnícke aktivity. Veď tu máme aj ostatné obč. združenia. 

primátor – ak mám znížiť mzdové náklady o 5 %, ako mám prijať správcu? Nemám problém 

odčleniť mládežnícky futbal. 

p. Spál – od r. 2011 sa zvýšili náklady – je tam veľký rozdiel. 

Dr. Borovský – taký istý problém bol aj v minulosti. keď bol schválený rozpočet už k 30. 6. boli 

prostriedky minuté. Niektoré služby sa potom jednoducho nepreplácali. Máme šikovných 

mládežníkov a chodia hrať inde. Vo Vrbovom hrajú cudzí hráči. Nech hrajú radšej nižšiu ligu. 

navrhuje rozčleniť financie a posilniť tie, ktoré sú nízke. 

Mgr. Koreň – navrhuje rozčleniť tú sumu: 44,4 tis. € a 20 tis. € na ostatné kapitoly. 

primátor – znamená to, že tých 20 tis. € presunúť na investície – opravy chodníkov, ciest a aj 

komunálny odpad je podhodnotený. 

Ing. Horská – 24,4 tis. € na bežné transfery, 20 tis. € na ostatné – ale pre všetky kluby, nielen na 

MFK. Celkom 44,4 tis. €. 

Mgr. Šandrik – navrhuje na sociálne 5 tis. € a na komunikácie 15 tis. €. 

primátor – to sociálne treba  rozdeliť rovnomerne na celý rok. Pozná rodiny pod hranicou chudoby 

a nedajú si žiadosť o soc. výpomoc. 

p. Rakús – je to hlavne aj kvôli umiestneným deťom v detskom domove. 

Ing. Horská – presunúť tých 15 tis. € nie na bežné ale projektové, 

Mgr. Šandrik – na komunikácie 5 tis. € a projekty 10 tis. €. 

Ing. Horská – kapitálové výdavky 2013 – odpadové hospodárstvo – kukavoz z úveru, 

primátor – ten „bobor“ vydrží maximálne rok. Žiadne iné zdroje ako úver na kúpu kukavozu 

neexistujú. Od r. 2014 by sme chceli robiť vývoz odpadu sami. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  92/XII/2012. 

 

9. Výročná správa a konsolidovaná výročná správa mesta Vrbové za rok 2011 
 

 Správu spracovala p. Sabová. Ekonomická komisia ju zobrala na vedomie. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik povedal, že ide o zákonnú povinnosť a navrhol ukončiť rozpravu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  93/XII/2012. 

 

10. Návrh zmeny rozpočtu č. 1 Mesta Vrbové na rok 2012  
 

 Materiál predložila a spracovala p. Sabová. V niektorých položkách bol rozpočet 

prečerpaný, ale v určitých normách. Predpokladaná skutočnosť tu bola dodržaná. Nevie sa ešte 

výška podielových daní (až 20. 12. 2012). A od toho sa odvíjajú všetky transfery. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia upozorňuje na niektoré prekročené výdavkové časti 

oproti rozpočtu. Je potrebné čerpať len do výšky aké boli schválené. Ak sa má čerpať, tak zmena 

by mala byť počas roka. 

 

Rozprava: 

Dr. Kubík – materiál je neprehľadný. Možno keby sa dali len tie zmeny, ktorých sa to týka. 

primátor – nie je problém prísť a nechať si to vysvetliť. 
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Ing. Duračka – ako poslanec si bol vždy za to, keď sa išlo niečo meniť, aby to bolo v MsZ 

schválené. 

primátor – každá jedna vec bola v MsZ  schválená. 

Mgr. Šandrik – ten návrh zmeny čo schválime, je trhací kalendár. Robí sa to, je to reálne, lebo 

nevieme aké príjmy budeme mať. Ak máme nejaké výdavky, je to treba do výšky rozpočtu. Vie len 

o niektorých zmenách. Napr. položka – rekreačné služby – povedať, že už viac nemôžeme dať. Tak 

by sa to malo počas roka robiť. 

p. Rakús – už v máji upozorňoval na to, aby si to ustrážili. 

 

Bolo prečítané uznesenie č.  94/XII/2012. 

 

11. Pozemok pre mesto Vrbové darovacou zmluvou 
 

 Materiál predložila na rokovanie Mgr. Sitárová. Tým, že p. A. Rumaih odkúpil pozemky na 

Čerenci, vytvoril sa priestor v dĺžke 24 m, ktorý neumožňoval verejnosti prechod od hrádzneho 

domu na cestu okolo priehrady. Po dohode so splnomocnencom vlastníka bol vypracovaný 

geometrický plán na odčlenenie tejto časti. Vlastník pozemku navrhuje novovytvorenú parcelu 

previesť do vlastníctva mesta Vrbové ako dar formou darovacej zmluvy. 

Stanovisko stavebnej komisie: komisia súhlasí s GP na odčlenenie pozemku, treba však riešiť 

majetkové záležitosti s prístupovou komunikáciou parc.č. 3158 a vodohospodárskym podnikom na 

realizáciu pokračovania chodníka pozdĺž vodnej nádrže zo strany Zlatý Čerenec. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia súhlasí s prijatím daru. 

 

Bez rozpravy. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  95/XII/2012. 

 

12. Správa o činnosti hl. kontrolórky mesta za II. polrok 2012 
 

 Správu vypracovala a predložila JUDr. M. Gajňáková. Kompletná správa tvorí prílohu 

originálu zápisnice. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia zobrala správu na vedomie. 

 

Bez rozpravy. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  96/XII/2012. 

 

13. Návrh plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky mesta na I. polrok 2013 
 

 Materiál vypracovala a predložila JUDr. M. Gajňáková. Je to materiál, ktorý je možné 

počas roka podľa požiadaviek poslancov MsZ dopĺňať. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia zobrala správu na vedomie. 

 

Bez rozpravy. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  97/XII/2012. 

  

14. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy 
 

 Na Mesto prišla požiadavka od škôl na zmeny v Rade škôl. Materiál na rokovanie pripravil 

Dr. Kýška. 

Stanovisko komisie školstva: komisia k uvedenému materiálu nezasadala. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 98/XII/2012, 99/XII/2012 a 100/XII/2012. 
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15. Rôzne 

 
 Do tohto bodu neboli zaradené žiadne návrhy z mesta ani poslancov. Primátor oznámil 

poslancom, že 23. 12. 2012 bude do našich kostolov prinesené betlehemské svetlo. Presný 

harmonogram im zašle meilom. 

 

16. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

p. Spál – treba doriešiť tie platby, ktoré išli z mesta a oni (mládežníci) to nedostali. 

primátor – tie peniaze z mesta išli, boli podpísané bločky. My, a ani hlavná kontrolórka, ich 

nemôže kontrolovať. 

p. Spál – tak my ich vyzveme, 

primátor – oni (mládežníci) sa musia sami na to spýtať ich, nie mesta alebo poslancov. 

Ing. Duračka – treba hľadať právne formy, zistiť kam išli tie peniaze. Oni si to musia sami. 

primátor – treba to riešiť na výkonnom výbore. Po právnej stránke my do toho nemôžeme 

zasiahnuť. Do úvahy by pripadalo  založenie obč. združenia – mládežnícky futbalový klub, ktorý 

bude mestom podporovaný. 

•  

Mgr. Šandrik – či sa pripravujú tie jednotlivé pozemky k odpredaju (Horné dielce), 

primátor – bude treba realizovať cez osobitného zreteľa po urč. hranicu a na ostatnú časť vyhlásiť 

obch. verejnú súťaž. Bude potrebná aj zmena ÚPN. 

Mgr. Šandrik – bude tá realizácia v priebehu I. štvrťroka? 

primátor – možno na najbližšom zasadnutí MsZ v b.r. budú predložené podmienky OVS. 

p. Rakús – tie ostatné pozemky? 

primátor – po zmene ÚPN vznikne ďalší pozemok, ktorý bude ponúknutý Semikronu. Iba ten prvý 

sa neponúkne, ktorý by odkúpil p. Doskočil. 

 

17. Návrhy uznesení 
 

Uznesenie č. 89/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 1/2013 o dani z nehnuteľnosti. 
 

prítomní: 7 

za: 5      proti: 0    zdržal sa: 2 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,       Ing. J. Duračka, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik     P. Rakús 

 

 

Uznesenie č. 90/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 2/2013 o miestnych daniach. 
 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0   zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 91/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 3/2013 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území mesta Vrbové. 
 

prítomní: 9 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 1 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,     Mgr. J. Koreň 

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, P. Rakús 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 92/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

a) berie na vedomie  

stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu Programového rozpočtu mesta na roky 2013 – 2015 

b) schvaľuje  

návrh Programového rozpočtu mesta Vrbové na rok 2013 

c) berie na vedomie  

návrh Programového rozpočtu mesta Vrbové na roky 2014, 2015. 
 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 93/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

a) výročnú správu a konsolidovanú výročnú správu Mesta Vrbové za rok 2011 

b) konsolidovanú účtovnú závierku za rok 2011. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 94/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zmenu rozpočtu č. 1 mesta Vrbové na rok 2012 vrátane programov a podprogramov rozpočtovým 

opatrením v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 písm. (a, b, c) zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov podľa priloženého návrhu: 

 

 Rozpočet 

na rok 2012  

v € 

Zmena 

rozpočtu na 

rok 2012 v € 

Skutočnosť 

k 30. 11. 2012 

1. zmena 

rozpočtu na 

rok 2012 v € 

Bežné príjmy 3 173 360,00 3 438 045,00 3 266 034,02   3 555 074,00 

Kapitálové príjmy 1 099 040,00 1 099 040,00 605 662,06  605 662,00 

Finančné operácie príjmové 593 350,00 1 294 671,00 763 025,19 875 814,00 

Školstvo 23 090,00 31 700,00 27 528,78 28 830,00 

Príjmy spolu 4 888 840,00 5 863 456,00 4 662 250,05 5 065 380,00 

 Rozpočet 

na rok 2012 

v € 

Zmena 

rozpočtu na 

rok 2012 v € 

Skutočnosť 

k 30.11.2012 

1. zmena 

rozpočtu na 

rok 2012 v € 

Bežné výdavky 1 696 609,00 1 936 192,00 1 786 228,81 2 006 412,00 

Kapitálové výdavky 1 366 149,00 1 366 149,00 837 918,47 985 710,00 

Finančné operácie výdavkové 493 360,00  1 191 706,00 657 157,65 672 921,00 

Školstvo 1 332 722,0 1 329 009,00 1 095 579,37 1 400 337,00 

Výdavky spolu 4 888 840,00 5 823 056,00 4 376 884,30 5 065 380,00 

 

prítomní: 9 

za: 0    proti: 4     zdržal sa: 5 

    Ing. J. Duračka, Dr. Š. Kubík, Dr. I. Borovský, Ing. N.Horská 

    P. Rakús, Mgr. M. Šandrik,  Mgr.J.Koreň, Dr. J.Miklášová,  

         I. Spál 

 

V súlade s ustanovením § 13 ods. 6 zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení pozastavuje 

primátor mesta výkon uznesenia č. 94/XII/2012 mestského zastupiteľstva, pretože je pre obec 

zjavne nevýhodné. 

 

Uznesenie č. 95/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

prijatie daru – pozemku reg. C parc.č. 3162/35, výmera 95 m2, ostatné plochy, k.ú. Vrbové, ktorý 

bol vytvorený v zmysle geometrického plánu č. 334 zo dňa 5. 12. 2012, overený Správou katastra 

Piešťany dňa 14. 12. 2012 pod číslom 783/2012 a to odčlenením od pozemku reg. C parc.č. 

3162/1, výmera 601 m2, ostatné plochy, k.ú. Vrbové, LV 3074, vlastník Rumaih Abullatif, nar. 

1.1.1957, bytom Malá 3404/2, 921 01 Piešťany, do vlastníctva Mesta Vrbové formou darovacej 

zmluvy. 
 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 96/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

správu o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za II. polrok 2012. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
 

Uznesenie č. 97/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

plán činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2013. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
 

Uznesenie č. 98/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– deleguje – 

1. Gabrielu Haršániovú 

2. PaedDr. Alenu Ďuračkovú 

3. Mgr. Juraja Koreňa 

4. Ing. Jozefa Duračku 

za zástupcov zriaďovateľa do Rady školy Materskej školy so sídlom na Sídlisku 9. mája 322 vo 

Vrbovom. 
 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 99/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– odvoláva – 

Ing. Ninu Horskú a Mariána Adamca, zástupcov zriaďovateľa, z Rady školy Základnej školy so 

sídlom na Školskej ulici 1006/4 vo Vrbovom. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 100/XII/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– deleguje – 

1. dott. Mgr. Emu Maggiovú 

2. PhDr. Janu Miklášovú 

3. Igora Spála 

4. Máriu Sabovú 

za zástupcov zriaďovateľa do Rady školy Základnej školy so sídlom na Školskej ulici 1006/4 vo 

Vrbovom. 
 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

18. Záver 
 

Zasadnutie MsZ bolo ukončené o 12.50 hod.   

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Nina Horská, v.r.  ................................................. 

 

2.   Mgr. Miroslav Šandrik, v.r. ................................................. 


